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Uit de pers vernemen wij dat namens het dagelijks bestuur van AgriFood Capital een brief is 
gestuurd naar de provincie waarin stelling wordt genomen tegen de wijze waarop provinciale 
plannen met betrekking tot de veehouderij in Brabant vorm worden gegeven. Ook heeft het 
dagelijks bestuur van AgriFood Capital zich in de pers bij monde van de burgemeester van Oss 
hierover uitgelaten. 
 
Vragen: 
 

1. Is deze stellingname besproken binnen de Bestuurlijke Regie Groep van de regio 
Brabant Noordoost? Zo ja, wat was de bijdrage van de burgemeester van Boekel hierin 
en welke argumenten liggen ten grondslag aan deze bijdrage vanuit Boekel? 
 

2. Is de burgemeester de mening toegedaan dat de uitspraken namens het dagelijks 
bestuur van Agrifood Capital  gedaan in de pers en neergelegd in een brief aan de 
provincie Noord-Brabant passen in het beleid dat de gemeente Boekel voorstaat in het 
kader van het omgevingsplan? 


